
Dagsorden 
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 30. april 2020 
kl. 20.00-21.00 på Skype 
Afbud:  

 Dagsordenspunkt tid Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden  5 Dagsordenen er godkendt 

2.  Orientering om genåbningen af 
skolen efter Corona-lukning  

10 Heidi orienterede om, at genåb-
ningen var gået godt. Det dårlige 

vejr stiller p.t krav til at børnene 
har meget tøj med. Også inde 
lever rammerne på skolen op til 

sundhedsstyrelsens krav. 
Opsætning af festtelte overvejet 

men ikke en realistisk mulighed. 
Mere ro omkring dagens rutiner i 
forbindelse med Corona. Håbet er 

at 6. klasserne også snart kan 
vende tilbage til skolen.  

 

3

. 

Timefordelingsplan – Heidi 
orienterer om hvor vi er i forhold 

til timefordelingsplan og 
kommende skoleårs planlægning 

10 Heidi orienterede om 
Undervisningsministeriets 

timefordelingsplan, som følges i 
skoleåret 20/21. 
Alle elever i indskolingen vil have 

undervisning indtil 14.10, således 
at de samlet kan fortsætte i SFO. 

Dagligt vil der være et 
læse/løbebånd med fokus på 
læsning og motion. 

Morgensang/morgenmotion 
bibeholdes også i kommende 

skoleår. 

4 Skolebestyrelsesvalg – orientering 

om processen og drøftelse af det 
videre forløb. Kasper har 
tilkendegivet, at han gerne stiller 

op som suppleant 

15 Kandidatlisten godkendt. 

5 Orientering om nyansat pædagog 

til SFO og skole 

5 Nyansat pædagog starter pr. 1. 

juni. 

6 Beslutning om ansættelsesudvalg 
barselsvikariat. Elisabeth har 

tilkendegivet, at hun ønsker at 
deltage 
 

5 Ansættelsesudvalget består 
således af Heidi, Elisabeth og 

Niels. Samtaler afholdes 13. maj. 

7 Evt. 
Herunder punkter til kommende 

skolebestyrelsesmøder.  

5 Bålhytte og muligheden for at 
søge fonde til etablering af ny. 

Nordea har en fond med 
ansøgningsfrist 1/5 og 1/8. 



Forældres indrapporteringer om 
brugen af SFO fungerer i 

overvejende grad.  
Positivt at opfordre forældre til at 

anvende SFO for at give børnene 
et større socialt fællesskab. 
Sorgplanen lægges på 

hjemmesiden og sættes på 
dagsordenen til næste møde for 

evt. at ophøje den til 
skolebestyrelsens princip. 
Forslag om at chatfunktionen 

aktiveres ved et evt. kommende 
virtuelt møde. 

Næste møde i maj virtuelt eller 
fysisk afhængig af 
retningslinjerne. 

 
 

 


